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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο  99 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 

Πρακτικά:       99ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία:   20.12.2012 
Τόπος:             Ξενοδοχείο Hilton,  Βασ. Σοφίας 46, Αθήνα 
 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ  

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

4. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

5. ΚΥΡΙΑΚΙ∆ΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

6. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ 

Παρευρέθησαν ο κ. Σ. Ψωµάς και ο διευθυντής του γραφείου κ. Θ. Ορεινός. 
 
1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 

1ο Θέµα : Ενηµέρωση ενέργειας «µας-αφορά», προτάσεις Foresight – εισήγηση 
Α.Κωστόπουλος 
 

Γ.      Νέα θέµατα 
 
Κάλυψη εξόδων µέλους του ∆Σ από τη Θεσ/κη από το ΣΕΦ – εισήγηση ∆. 
Κυριάκιδη  
 

 2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
  

Ο κ. Ζαχαρίου ενηµέρωσε για την συνάντηση που έγινε στη Βουλή µε τον γραµµατέα 
του ΠΑΣΟΚ κου Μανιάτη,  την Τετάρτη 12.12.2012 και στην οποία από πλευράς του 
ΣΕΦ παρευρέθη  και ο κος Ψωµάς. Ο κος Μανιάτης µας παρέπεµψε στους κ.κ 
Κεγκέρογλου και Γκόκα οι οποίοι είναι υπεύθυνοι για ενεργειακά θέµατα.  
 
Η συνάντηση µε τους παραπάνω βουλευτές έγινε τη Τρίτη 18.12.2012 στη Βουλή και 
από πλευράς ΣΕΦ ήταν ο κος Ζαχαρίου. Συζητήθηκαν οι θέσεις του συνδέσµου και 
µας διαβεβαίωσαν ότι θα τις προωθήσουν  στο ΥΠΕΚΑ. 
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Επίσης, ο κος Ζαχαρίου ενηµέρωσε για τη συµµετοχή µε οµιλία σε ηµερίδα του ΤΕΕ . 
στις 19.12.2012 και µε θέµα «Οι νέες ρυθµίσεις για τις φωτοβολταϊκές επενδύσεις. 
Στρεβλώσεις της αγοράς ενέργειας και συνθήκες αθέµιτου ανταγωνισµού». 
Συµµετείχε από το ΥΠΕΚΑ ο Γ.Γ. Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής κος 
Μαθιουδάκης ο οποίος κλήθηκε να απαντήσει αρκετές ερωτήσεις από το κοινό, 
µάλλον ανεπιτυχώς, προκαλώντας αντιδράσεις. Εριστικός προς το σύνδεσµό µας ήταν 
ο πρόεδρος του ΣΠΕΦ κος Λουµάκης, ο οποίος εκφράστηκε µε δυσαρέσκεια για την 
περαιτέρω ανάπτυξη των φωτοβολταϊκών πάρκων - αν αυτό συνεχίσει να προκαλεί τη 
µη πληρωµή των ήδη υπαρχόντων έργων- και για την ύπαρξη ταρίφας στα οικιακά 
φωτοβολταϊκά.   
 
‘Εχει ζητηθεί επίσης συνάντηση µε τον Υπουργό Ανάπτυξης κο Χατζηδάκη, τον 
Υφυπουργό ΠΕΚΑ κο Παπαγεωργίου καθώς και µε την κα Λάλη από την οµάδα του 
Task Force στην Ελλάδα. 
 
Ο κος Καπέλλος ενηµέρωσε για τη παρουσίαση που έκανε σε ηµερίδα του ΕΒΕΑ και 
για τη συνάντηση που έχει ζητήσει από µε τον πρόεδρο του κο Μίχαλο, µε σκοπό να 
συζητηθούν θέµατα της αγοράς των φωτοβολταϊκών. 
 
Σε συζήτηση για τρέχοντα θέµατα της αγοράς αποφασίσθηκαν οµόφωνα τα 
παρακάτω: 

1. Ο κος Ψωµάς να ετοιµάσει κείµενο ερωτο-απαντήσεων που να βοηθάει τις 
εταιρίες  και τους επενδυτές σε απορίες τους σχετικά µε τις διατάξεις που 
ισχύουν για τις προθεσµίες δήλωσης ετοιµότητας κλπ, ενόψει της πίεσης που 
αντιµετωπίζουν µε το 4µηνο. 

2. Να εκδοθεί αµέσως µετά τις εορτές ∆ελτίο Τύπου σχετικά µε την φορολόγηση 
της έκτακτης εισφοράς στα φωτοβολταϊκά. 

3. Ο κος Ψωµάς θα ετοιµάσει κείµενο θέσεων µας απέναντι στις προτάσεις, για 
την ενεργειακή αγορά και ειδικότερα τις ΑΠΕ, της ΡΑΕ προς το ΥΠΕΚΑ. 
Προτάσεις οι οποίες δεν βγήκαν ποτέ σε διαβούλευση. Με το κείµενο αυτό 
λοιπόν, θα προσπαθήσουµε να θέσουµε την ατζέντα και να «ξεκινήσουµε» τη 
διαβούλευση που δεν έγινε ποτέ. 
  

3.  Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης αλληλογραφίας. 
 

-  Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 

1. Αρ.Πρ.702/17.12.2012 Επιστολή από τον Οργανισµό Λιµένος Πειραιώς ΑΕ µε 
θέµα «∆ηµοσίευση περίληψης διαγωνισµού», εστάλη προς ενηµέρωση σε όλα τα µέλη 
του συνδέσµου. 
 

4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδροµές µελών 
  διαγραφή µελών για οφειλή συνδροµής. 

 
α. Το ταµείο του ΣΕΦ (στην Alpha Bank) σήµερα 20.12.2012 είναι 24.990,19 
€,  στην Πειραιώς 90.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 6.580 € ανοιχτά 
και στην Εθνική 90.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό και 6.260 € ανοιχτά. 
΄Ητοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 217.830,19 €. 
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β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  
είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ.03.12.12: 0   
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών και αρωγών µελών είναι: 0€.  
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 

 
5. Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 

 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 
1ο Θέµα : Ενηµέρωση ενέργειας «µας-αφορά», προτάσεις Foresight – εισήγηση 
Α. Κωστόπουλος 
 
Ο κος Κωστόπουλος ενηµέρωσε ότι οι επιστολές προς τον πρωθυπουργό µέσω του 
site «µας αφορά» έφτασαν τις 1.969.  
 
Οµόφωνα το ∆Σ ενέκρινε τη πρόταση της Foresight σχετικά µε την ανακατασκευή 
του site «µας-αφορά» σε συνέχεια απόφασης του ∆Σ Νο98/3.12.2012, χωρίς κανένα 
επιπλέον κόστος. Τη µορφή του ανακατασκευασµένου site θα ελέγξει και εγκρίνει ο 
Σ.Ψωµάς.  
Επίσης, µετά τις προτάσεις της Foresight µε email στις 10.12.2012, το ∆Σ αποφάσισε 
να προχωρήσει τις παρακάτω : 
1. ∆ηµιουργία 2 νέων βίντεο µε ευρύτερο concept τον ήλιο – κόστος 2.800€ και  
2. Ανάπτυξη προγράµµατος θέσεων από µέλη του Συνδέσµου και θεσµικούς ή 

κλαδικούς φορείς, οι οποίες θα δηµοσιεύονται στο µας-αφορά – κόστος 450 €. 
Η πρόταση ενίσχυσης του media plan µε κόστος περίπου 3.000 € αποφασίσθηκε 
οµόφωνα να µη γίνει στη παρούσα φάση και να το ξαναδούµε στη συνέχεια της 
καµπάνιας. 
 
Μετά από συζήτηση αποφασίσθηκε οµόφωνα από το ∆Σ να διερευνηθούν οι 
παρακάτω προτάσεις – οι οποίες θα πρέπει να έρθουν σε επόµενο ∆Σ µε αναλυτικό 
κόστος - από την Foresight προκειµένου το ∆Σ να πάρει τελική απόφαση: 
1. Οργάνωση κλειστής διαβούλευσης µε τη συµµετοχή ειδικών του κλάδου(φορείς, 

θεσµικούς κλπ) και  
2. Εκποµπή αφιερωµένη στα φωτοβολταϊκά - ενδεικτικά αναφέρθηκαν οι εκποµπές 

των κ.κ. Χατζηνικολάου, Παπαχελά, Θεοδωράκη και Τζήµα οι οποίες µπορούν 
να δώσουν και την ανάλογη βαρύτητα γύρω από το θέµα.  

 
Γ.      Νέα θέµατα 

 
1ο Θέµα : Κάλυψη εξόδων µέλους του ∆Σ από τη Θεσ/κη από το ΣΕΦ – 
εισήγηση ∆. Κυριακίδη  

 
Εισήγηση: Προσπάθησα να απορροφήσω στα γενικά µου έξοδα το κόστος µεταφοράς 
µου από Θεσ/κη στην Αθήνα και αντίστροφα, αλλά είναι αρκετά µεγάλο αν λάβει δε 
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υπόψη του κάποιος ότι για να προλάβω την τελευταία πτήση των 22:40 πρέπει να 
φύγω µε ταξί από το γραφείο του Συνδέσµου το αργότερο στις 21:00. Το κόστος είναι 
ακόµη µεγαλύτερο αν προστεθεί και το κόστος του ταξί από Θεσ/κη. Υπήρξαν δε 
φορές που η τελευταία πτήση από Αθήνα ήταν στις 21:00 οπότε πρακτικά εκεί δε 
µπορούσα να παραµείνω λογικό διάστηµα στη συνέλευση του ∆Σ παρά µόνο εφόσον 
πλήρωνα και διανυκτέρευση. Τα εισιτήρια, για το διάστηµα που η Μαρία είχε βγάλει 
πρόγραµµα συνεδριάσεων του ∆Σ για τους επόµενους 2-3 µήνες, ήταν 
οικονοµικότερα. Τελικώς όµως µε τις αλλαγές που έγιναν στις ηµεροµηνίες των 
συνεδριάσεων αυτών µου κόστισαν πολύ ακριβότερα. Ενδεικτικά το κόστος ανά 
ταξίδι είναι : Αεροπορικό εισιτήριο : 160,00 – 180,00 €, Ταξί Θεσ/κη – Αεροδρόµιο : 
18,00 €, Ταξί Αθήνα – Αεροδρόµιο: 35,00 €, Ηλεκτρικός από αεροδρόµιο –γραφεία 
ΣΕΦ : 8,00€, και , ξενοδοχείο εφόσον χρειαστεί : 120,00€.  

Για το συγκεκριµένο θέµα αποφασίσθηκε οµόφωνα να συζητηθεί στη Γενική 
Συνέλευση αφού πρώτα γίνειεισήγηση στο ∆Σ από τους κ.κ. Χρηστίδη και Κυριακίδη. 

Επίσης αποφασίσθηκε οµόφωνα ο κος Ορεινός να προβεί σε αγορά, από το πλαίσιο, 
εξοπλισµού για teleconference µέσω skype (µικρόφωνα, ηχεία), µε κόστος περίπου 
100€, ώστε να είναι δυνατή η συµµετοχή του κ.Κυριακίδη και όποιου άλλου µέλους 
∆Σ επιθυµεί στα µελλοντικά ∆Σ µέσω skype από το γραφείο τους, κάτι που το 
επιτρέπει ο ισχύων κανονισµός ∆Σ 

6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ., θα πραγµατοποιηθεί τη ∆ευτέρα  14 Ιανουαρίου  
2013 και ώρα 17:30 στα γραφεία του συνδέσµου Λ. Βουλιαγµένης 224 & Αγ .∆ηµητρίου, 
Αγ. ∆ηµήτριο, στο 2ο όροφο.   
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 

 
 

ΑΘΗΝΑ,  20.12.2012 
 
 

Ο Πρόεδρος  Ζαχαρίου Αλέξανδρος  
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης  
 
Ο Γραµµατέας   Καπέλλος Σωτήρης   
 
Ο Ταµίας    Χρηστίδης Χάρης   
 
Ο Αναπληρωτής Γραµµατέας Σακκάς Θανάσης   
 
Ο Αναπληρωτής Ταµίας  Ανεµοδουράς Γιώργος  ΑΠΩΝ  

        
Μέλος     Κυριακίδης ∆ηµήτρης 


